

အတွဲ 7

အတွဲ 7

Dekalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း မိသားစုများသို့၊ မင်္ဂလာပါ။

ကျောင်းစာသင်နှစ်စတင်ဖွင့်လှစ်ချိန်သည် ယခုနှစ်တွင် ကွဲပြားခြားနားသည့်ပုံစံဖြစ်နေ ပါ သော်ငြားလည်း အမြဲတမ်းစိတ်လှုပ်ရှားဖွယ်ကောင်းသည့် အချိန်ဖြစ်ပါသည်။ ဖွင့်လှစ်နေပြီဖြစ်သော အဝေးမှနေ နည်းပညာဖြင့် လေ့လာသင်ယူမှုအတန်းများ အတွက် ကျွန်ုပ် အလွန်စိတ်လှုပ်ရှားနေပြီး ကျောင်းစာသင်နှစ်အား မှန်ကန်သော ခြေလှမ်းပေါ်တွင် စတင်သွားရန် ကျွန်ုပ် မျှော်လင့်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ လုံ့လစီရိယဖြင့် ရေးဆွဲသော လုပ်ငန်းစီမံကိန်း နှင့် ထူးချွန်မှုသို့ ထားရှိ သည့်ကတိကဝတ်များသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများအတွက် အဝေးမှ လေ့လာသင်ယူမှု အတွေ့အကြုံများသို့ အကောင်းဆုံးအကျိုးဖြစ်စေမည်မှာ ကျွန်ုပ်တို့ ယုံကြည်မှုရှိပါသည်။

ယခုအပတ်တွင် ပြဿနာများအနည်းငယ် ကြုံတွေ့နေရပါသော်လည်း ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ထမ်းများမှ အဆိုပါပြဿနာအတော်များကို မှတ်ပုံတင်ခြင်းသို့ဆက်သွယ်မှုဖြင့် ဖြေရှင်းနိုင်ခဲ့ပါသည်။ စိန်ခေါ်မှုတိုင်းသည် ပိုမိုကောင်းမွန်အောင် လုပ်ဆောင်ရန် အခွင့်အရေးတစ်ခု ဖြစ်ပါသည်။ အသုံးမပြုရသေးသည့် စက်ပစ္စည်းကိရိယာများကို ပြန်လည်ပေးပို့လာသော မိသားစု များအား အထူးကျေးဇူးတင်ပါသည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် လိုအပ်မှုရှိသော ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများအားထောက်ကူရန် သတင်းအချက်အလက် နည်းပညာဆိုင်ရာ ဌာနအား အခွင့်ပေးပါသည်။ DCSD သို့ သွားရန် နည်းလမ်း။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများနှင့် ဝန်ထမ်းများ၏ သာလွန်သော ပင်ကိုယ်စွမ်းရည်များနှင့် ပါရမီအရည်အချင်းများအတွက် ကျွန်ုပ် ဂုဏ်ပြုလိုပါသည်။ အစောပိုင်း လေ့လာသင်ယူမှု စင်တာမှ Mr. Mark Knowles အနေဖြင့် ကျောင်းသားများအား Bitmoji အတန်းဖြင့် စိတ်ဓါတ်တက်ကြွစေခဲ့ပါသည်။ အသက်သုံးနှစ်သမီး Corinne ၏ မိဘမှ "Mr. Knowles ဟာ တစ်ကယ်ဘဲ အံ့ဩထူးကဲပါတယ်။ Corinne သည် ပုံဆွဲခြင်း လေ့ကျင့်ခန်းများကို အလွန်နှစ်သက်ပြီး အထူးသဖြင့် Mr. Knowles ၏ ပုံတူပန်းချီကို အလွန်နှစ်သက်တယ်။ သူမပုံဆွဲရာမှာ မိမိကိုယ်ကို မည်ကဲ့သို့မြင်ကြောင်း နားလည်နိုင်မှုစွမ်းရည်က သူမ၏မိတ်ဆက်ခြင်းနိဒါန်းကို တန်ဖိုးမဖြတ်နိုင်ပါဘူး။ သင်ခန်းစာအပေါ်သက်ရောက်မှုရှိစေဖို့အတွက် သူ၏ ထည့်သွင်းတဲ့ တေးဂီတနဲ့ပုံပြင်တွေကိုလည်း သူမ ကြိုက်နှစ်သက်ပါတယ်" ဟု ပြောပြခဲ့ပါသည်။

Miss Corinne ၏ လှပသော ပန်းချီအနုပညာအတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်အလွန်ပင် သဘောကျပါသည်။

စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ကျန်းမာရေး

ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်းအား ဆောင်ရွက်ရန် COVID-19 ဖြစ်ပွားမှုများ နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များကို ကျွန်ုပ်တို့ စောင့်ကြည့်စစ်ဆေးနေပါသည်။ ယခုကျောင်းစာသင်နှစ်ကို ကျွန်ုပ်တို့

စတင်နေသည့်အတိုင်း မမျှော်လင့်ထားသည့် နည်းလမ်းများဖြင့် COVID-19 ကပ်ရောဂါကူးစက်မှုကြောင့် ကျောင်းတက်အရွယ်ကလေး များနှင့် မိမိတို့၏ မိသားစုများအပေါ်ထိခိုက်မှုများသည် ကြီးမားသော စိတ်ဒဏ်ရာဖြစ်စေ ခဲ့သည်မှာ ကျွန်ုပ်တို့အား သတိရစေပါသည်။ DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်းမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများ၏ စိတ်ခံစားမှုဆိုင်ရာ၊ စိတ်ဓါတ်ရေးရာ နှင့် လူမှုရေးဆိုင်ရာ သုခချမ်းသာအတွက် ကူညီဆောင်ရွက်ရန် အစီအစဉ်တစ်ခု ရှိပါသည်။ U. S. အထက်လွတ်တော်အမတ် Lucy McBeth သည် သူမ၏ ကွန်ဂရက်ခရိုင်ထဲတွင် ကျောင်းသားများနှင့် မိသားစုများ လက်ခံရရှိမည့် စိတ်ခံစားမှုဆိုင်ရာနှင့် စိတ်ဓါတ်ရေးရာ ပံ့ပိုးကူညီမှုနှင့်ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များကို စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှုများ ဌာနထံမှ ခရိုင်ကျောင်းသို့ ဆက်သွယ်မှုပြုခဲ့ပါသည်။ ဩဂုတ်လ 18 ရက်၊ 2020 ခုနှစ်တွင် ကျောင်း ၏ စိတ်ပညာရှင် Alanna Works သည် "COVID-19 နှင့် စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ကျန်းမာရေး" ခေါင်းစဉ်ကိုတင်ပြသည့် ကျွမ်းကျင်သူ ပယ်နယ်တစ်ဦးအဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်သွားခဲ့သည်။ Ms. Work ၏ တင်ပြချက်နှင့် ဆွေးနွေးချက်များသည် ကျောင်းတက်အရွယ်များ၏ စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာကျန်းမာရေး စာရင်းဇယား၊ ရောဂါအခြေချုပ်မှုမှ ကလေးများ၌ စိတ်ပိုင်း ဆိုင်ရာ သက်ရောက်မှုများ နှင့် ပံ့ပိုးကူညီမှုများ ကမ်းလှမ်းရန်အတွက် အထွေထွေ အကြံပြုချက်များ စသည့် အချက်အလက်များကို သိရှိခဲ့သည်။ ကျောင်းသားများနှင့် မိသားစုများအတွက် သင့်တင့်သော ပံ့ပိုးကူညီမှုများကို ရရှိကြောင်း သေချာစေရန်အတွက် သူမ၏ အတွေ့အကြုံဗဟုသုတများကို ဝေမျှပေးသွားသည့် Ms. Alanna Works ကို ထပ်လောင်း၍ကျေးဇူးတင်လိုပါသည်။

ယခုကျောင်းစာသင်နှစ်စတင်သည့် နှစ်ထဲသို့ ကျွန်ုပ်တို့ ဝင်ရောက်လာပြီဖြစ်သည့်အတိုင်း ကျွန်ုပ်တို့၏ ထားရှိသောစံနှုန်းများသည် ပြည်သူ့ဝန်ထမ်းများအနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ လုပ်ဆောင်သည့် အစိတ်အပိုင်းတစ်ခု၌ ဆက်လက်တည်ရှိဆဲဖြစ်ပါသည်။ ပြီးခဲ့သည့် ဘုတ်အစည်းအဝေး၌ ပြည့်စုံသော မဟာ လုပ်ငန်းစီမံကိန်းနှင့် ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်သည် အစည်းအဝေးမတိုင်မှီ ကြိုတင်ပြီးအဆင်သင့် မရှိခဲ့ပါ။ ပြည်သူ့ ပညာရေးထဲတွင် ပွင့်လင်းမြင်သာမှုသည် ကျွန်ုပ်တို့အလုပ်၏ အရေးကြီးသော အစိတ်အပိုင်း တစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ [ပြည့်စုံသော မဟာ လုပ်ငန်းစီမံကိန်းအတွက် ဤစာရွက်စာတမ်းများတွင် ကျေးဇူးပြု၍ ကိုးကားကြည့်ရှုပါ။](#)

နောက်ဆုံးပိတ်အနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ခရိုင်သည် ၎င်း၏ အမြင့်ဆုံးသောစံနှုန်း၌ လုပ်ငန်းလည်ပတ်ဆောင်ရွက်ကြောင်း သေချာစေရန် အင်အားစိုက်ထုတ် လုပ်ကိုင်ကြသော ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ထမ်းများကို အထူးကျေးဇူးတင်ပါသည်။ အဝေးမှနေ နည်းပညာဖြင့် နည်းလမ်းအသစ်နှင့် လေ့လာသင်ယူမှု ပတ်ဝန်းကျင်ထဲတွင် ကျွန်ုပ်တို့ ရောက်ရှိနေစဉ်အခါ ကျွန်ုပ်တို့နှင့်အတူ အလွန်စိတ်ရှည်သည်းခံကြသော ကျွန်ုပ်တို့ ကျောင်းသားများနှင့် မိသားစုများအား ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ သာလွန်ကောင်းမွန်သော အားလပ်ရက် ဖြစ်ပါစေ။

သင်၏ #1 အားပေးသူ

Mrs. Cheryl Watson-Harris | ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး